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دوست دارم در لحظه تحویل سال کنار خانوده ام باشم

بدون شــک مثل ســال 95 در روزهاى پایانى 
سال 96 هم مى توان حســن یزدانى را یکى از 
ستاره هاى ورزش ایران دانست. کشتى گیر 23 
ســاله جویبارى که 3 مدال طلا در سال جارى 
کســب کرد و اکثر حریفانــش را در کمتر از 6 
دقیقه شکســت داد، حالا براى ســال آینده و 
کسب قهرمانى در مســابقاتى چون بازى هاى 
آســیایى و مســابقات جهانى خودش را آماده 
مى کند. به گزارش ورزش ســه، حسن یزدانى 
که اخیرا در مســابقات قهرمانى آسیا مقتدرانه 
بــه عنوان قهرمانى رســید، فعــلا در روزهاى 
بلاتکلیفى کشتى در زادگاه خودش استراحت 
مى کنــد تا بعــد از تعطیلات نــوروز بار دیگر 
تمریناتش را براى مســابقات مهم آینده آماده 
کند. این نابغه کشــتى ایــران در گفت وگوى 
متفاوتى کــه انجام داده، صحبت هاى جالبى را 

بر زبان آورده که مشروح آن در ادامه مى آید. 
 سال پربارى را سپرى کردم

خدا را شــکر ســال 96 در مجموع سال خوبى 
براى من بود. بعد از عید بود که در اردیبهشت 
ماه به مسابقات کشورهاى اسلامى رفتم و مدال 
طلا گرفتم. سپس در انتخابى تیم ملى شرکت 
کردم و به مســابقات جهانى پاریس رفتم. خدا 
به من کمــک کرد و در وزن جدید توانســتم 
یک مدال خوشــرنگ در پاریس براى کشورم 
کســب کنم. بعد از 2، 3 ماه استراحت بار دیگر 
تمرینات را آغاز کردم و در مســابقات قهرمانى 

آســیا که اخیرا در قرقیزستان برگزار شد، یک 
مدال خوشرنگ دیگر براى ایران به دست آوردم. 

 آن حریف روس دفاعى کشتى گرفت
این که من امســال اکثر مسابقات خودم را قبل 
از پایان 6 دقیقه پیروز شــدم، درســت است. 
فقط یک کشــتى با حریف روسى را نتوانستم 
قبل از 6 دقیقه برنده شــوم که در نیمه نهایى 
مسابقات جهانى بود. به هر حال در آن مسابقه 
هــم اتفاقاتى رخ داد که باعث شــد من نتوانم 
امتیازات کامل را بگیرم. حریفم هم فقط براى 
دفاع کــردن آمده بود و اجــازه امتیاز گرفتن 
نمى داد. خدا را شــکر که در نهایت کشتى را با 

این که برایم سخت شده بود، برنده شدم اگرچه 
مثل همیشه امتیاز نگرفتم. 

 دوست دارم مردم از کشتى من لذت ببرند
تنها هدف من این اســت که دل مردم را شاد 
کنــم. دوســت دارم مردم از کشــتى هایى که 
مى گیرم، لذت ببرند و به همین خاطر تهاجمى 
کشــتى مى گیرم. اصلا این موضوع برایم مهم 
نیســت که با چند امتیاز پیروز شــدم و فلان 
کشــتى گیر بیشــتر از من امتیــاز گرفت. در 
نهایت باید مدال بگیرم تا براى کشورم و مردم 

افتخارآفرینى کنم. 
 بچه هاى سندروم دان نیاز به کمک دارند

با برخى از ملى پوشان کشتى چندى پیش نزد 
بچه هاى ســندروم دان رفته بودیم. آن ها علاقه 
زیادى براى دیدن کشتى گیران داشتند و حتى 
دوست داشتند با ما تمرین کنند. من به وسط 
تشک رفتم و با یکى از همین بچه هاى سندروم 
دان کشتى گرفتم. او مرا زمین زد و خوشحال 
شد. به نظرم این بچه ها نیاز به حمایت دارند و 

امیدوارم به آن ها کمک شود. 
در مسیرم سختى هاى زیادى را تحمل   

کردم
من از ســن 11 سالگى بود که ورزش حرفه اى 
کشــتى را دنبال کردم. ما یک خانواده متوسط 
بودیم و طى کردن مســیر سخت براى راهیابى 
به تیم ملى و قهرمان شــدن خیلى سخت بود. 
من هم اشــتیاق زیادى براى قهرمان شدن در 
کشــتى داشتم و این سختى ها را تحمل کردم. 

خدا را شکر که به هدفم رسیدم. 
 امیدوارم سال 97 هم برایم طلایى باشد

بعد از ســال تحویــل نزد بزرگترهــا از جمله 
پدربزرگ و مادربزرگ مى روم و عید را به آن ها 
تبریک مى گویم. دوست دارم سال تحویل کنار 
خانواده ام باشــم. بودن در کنــار خانواده باعث 
مى شود که آرامش پیدا کنم. آرزویم این است 
که در سال جدید خداوند به خانواده، دوستان، 
آشــنایان و همه مردم ایران ســلامتى بدهد. 
امیدوارم در سال 97 هم مثل سال 96 براى من 

پر مدال و طلایى باشد.

هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامک: 2000999یزدانى: راهیابى به تیم ملى خیلى سخت بود
***

 دوســت عزیز پرسپولیسى. شما اگر اهل مطالعه بودید و قدرى انصاف 
مى داشــتید به عنوان یک ایرانى وطن پرست باید به تیم بزرگ استقلال 
که با 4 بار قهرمانى و نایب قهرمانى هنوز هم پرافتخارترین تیم آسیاست، 

افتخار مى کردید. 
ما نمى دانیم چرا کى روش مى ترسه با تیم هاى قوى بازى دوستانه انجام 

بده تیم ملى با تیم هاى قوى محک مى خوره.
 با ســلام و عرض تبریک ســال پیش رو. والا من یک استقلالى هستم 
ولى به احترام غیرت على کریمى در گفتار و حمایت از پرچم و میهنش 

مى ایستم. 
 زنده باد على کریمى اسطوره فوتبال ایران و بایرن مونیخ.

سومى نجمه خدمتى در مالزى
در پایان مســابقات تیراندازى تفنگ سه وضعیت 50 متر زنان و با برگزارى 
فینال این رشــته، نجمه خدمتى به مدال برنز دست یافت و نخستین مدال 
کاروان ایران در هفتمین دوره مسابقات تیراندازى دانشجویان جهان را به نام 
خود ثبت کرد. در این بخش نمایندگان کشورهاى چک در مکان اول و دوم 
ایستادند. فاطمه کرم زاده و مریم شفیعى پور دیگر نمایندگان کشورمان در این 
ماده از صعود به فینال باز ماندند و حذف شدند. در بخش تیمى سه وضعیت 
50 متر بانوان نیز تیم ایران متشکل از نجمه خدمتى، فاطمه کرم زاده و مریم 
شــفیعى پور با مجموع امتیاز 1717 امتیاز مکان پنجم جهان را به دســت 
آوردند. هفتمین دوره رقابت هاى تیراندازى دانشجویان جهان با حضور 176 
ورزشکار از 24 کشور جهان از 23 تا 27 اسفندماه در شهر کوالالامپور مالزى 

پیگیرى مى شود و ایران با 10 نماینده در این رقابت ها حضور دارد. 

حذف عالمیان از مسابقات پینگ پینگ لهستان
نیما عالمیان با شکست برابر حریف کره اى از مسابقات پینگ پنگ لهستان حذف 
شد. به گزارش ایسنا، در دور دوم جدول اصلى مسابقات پینگ پنگ لهستان، نیما 
عالمیان به مصاف حریفى از کره رفت که در پایان شکست خورد. عالمیان با رنکینگ 
جهانى 94 به مصاف چو از کره با رنکینگ 269 رفت که در پایان با نتیجه 4 - یک 

شکست خورد. او در دور اول نماینده ترکیه را شکست داده بود.

بیمارى ملى پوش دوومیدانى شایعه یا واقعیت؟
بر اساس اعلام برخى ملى پوشان دوومیدانى، جلیل توماج دچار بیمارى شده اما 
او خودش این موضوع را رد مى کند! به گزارش فارس، جلیل توماج، ملى پوش 
دوومیدانى ایران طبق آنچه دیگر ملى پوشان دوومیدانى عنوان مى کنند دچار 
بیمارى شده و نیاز به کمک براى عمل جراحى دارد و حتى جمعه نیز مبلغى 
جمع آورى و به حساب وى واریز شده اما عجیب این که خودش تاکید مى کند 
مشکلى ندارد و آن ها اشــتباه مى کنند! برخى ملى پوشان مى گویند او بدنش 
ضعیف شــده و خودش را پنهان مى کند و نمى دانیم چرا نمى خواهد مشکلش 
حل شــده و کمکى صــورت بگیرد. قهرمان دهگانه کشــور این موضوع را رد 
مى کند: «بیمارى خاصى ندارم و چیزهایى که عنوان مى شــود، اشتباه است.» 
این در حالى اســت که عنوان شــده قرار اســت براى درمان به چین برود و 

مشخص نیست این ماجرا چگونه خواهد شد

زاویه نگاه شما

خبر

قهرمان لیگ برتر والیبال در 
آستانه انحلال

تیم والیبال بانک سرمایه که براى 
ســومین بار قهرمــان لیگ برتر 
والیبال شده در آستانه انحلال قرار گرفته است. 
شــنیده مى شود مســئولان بانک سرمایه دیگر 
علاقه اى به تیمدارى ندارند و به همین دلیل از 
فصل آینده لیگ برتر تیمى با نام  بانک ســرمایه 
شرکت نخواهد کرد. احمد سعادتمند، مدیرعامل 
موسسه فرهنگى ورزشى بانک سرمایه در پاسخ 
به ســوال خراســان مبنى بر این که آیا ماجراى 
انحلال تیم قطعى اســت، گفت: «مجمع سالانه 
موسسه امروز برگزار مى شود و یکى از موضوعات 
مورد بررسى در این مجمع، موضوع تیم دارى در 
لیگ برتر والیبال است. باید فرصت ها و تهدیدها 
بررسى شــود تا ببینیم شــرایط چطور خواهد 
شــد. در حــال حاضر شــرایط اقتصادى خوب 
نیســت. اگر اجازه دهید بعد از برگزارى مجمع 
در این خصوص به طــور کامل صحبت خواهم 
کرد.» زارعى، سرپرســت تیــم در این خصوص 
به خراسان مى گوید: «مســئولان باشگاه بانک 
ســرمایه هنوز به صورت کتبى موضوع انحلال 
تیم را به ما اعلام نکرده اند. اما به صورت شفاهى 
چیزهایى در این خصوص گفته  و تاکید کرده اند 
ظرف یکى ، دو روز آینده تکلیف تیم مشــخص 
مى شود. موسسه فرهنگى ورزشى بانک سرمایه 
مجمــع دارد و این موضوع در مجمع بررســى 

خواهد شد.»

پایان کار دوومیدانى کاران 
معلول با 15 مدال در امارات

پرونده تیــم ملى دوومیدانى معلولان با کســب 
15 مدال در دهمین دوره رقابت هاى بین المللى 
دوومیدانى فزاع امارات بسته شد. به گزارش ایسنا، 
در آخرین روز از رقابت هاى دوومیدانى معلولان، 
نابینایان و کم بینایان در امارات، دوومیدانى کاران 
کشورمان با کسب 15 مدال شامل 4 طلا، 3 نقره 
و 8 برنــز به کار خود در این رقابت ها پایان دادند. 
در آخرین روز از این رقابت ها عبدالرضا جوکار در 
مــاده پرتاب نیــزه کلاس F53 با رکورد 19 متر 
و 74 ســانتى متر به مدال طلا دست یافت. على 
بیت سیاح، در ماده پرتاب وزنه کلاس F41 به مدال 
برنز رسید. به این ترتیب پرونده دوومیدانى کاران 
کشورمان با کسب 4 مدال طلا، 3 مدال نقره و 8 
مدال برنز در دهمین دوره رقابت هاى بین المللى 

دوومیدانى در فزاع امارات بسته شد.

سوژه

ویژه

رئیس سابق فدراسیون فوتبال تصمیم به رفتن از 
فوتبال گرفته است. به گزارش ایسنا، على کفاشیان 
در حالــى ایــن تصمیمش را علنــى مى کند که 
ناگفته هاى بسیارى هم دارد؛ ناگفته هایى از روزهاى 
پرچالش با وزیر پیشین ورزش، قرارداد جنجال ساز 

کى روش و...که خواندنش خالى از لطف نیست. 
آقاى کفاشــیان! در واپســین روزهاى سال 96 
هستیم. امسال به لحاظ فوتبالى و فوتسالى چطور 

بود؟
امســال براى ما بســیار پرکار بود. در فوتسال رویدادها و 
نتایج خوبى داشــتیم. براى فوتبال هم همینطور. رفتن 
به جام جهانى و 5 ستاره شــدن از اتفاقات مهمى بود و 
باعث شد سال پربارى باشد. این موضوع قطعا مسئولیت 
ما را سنگین مى کند تا در سال هاى آینده این موفقیت ها 
را تکرار کنیم. نباید از موفقیت هاى امســال مغرور شویم. 
حفظ و بهتر شــدن نتایج سخت تر است. البته امسال هم 
نتوانســتیم در فدراســیون فوتبال به لحاظ درآمدى به 
اهدافمان برســیم؛ آن هم به خاطر پــر زور بودن صدا و 
ســیما بود و زور ما به آن ها نمى رسد. با روندى که آن ها 
جلو مى روند فعلا نمى توان روى حق پخش حساب کرد. با 
این وضعیت آن هــا بهره بردارند و ما هم مثل کارگرهایى 

هستیم که چیزى گیرمان نمى آید. 
 براى تعطیلات نوروز چه برنامه اى دارید؟

3 روز قبل از نوروز باید در جلسه هیئت رئیسه اى اف سى 
در مالزى شرکت کنم. در سومین روز تعطیلات به ایران 
بازمى گردم. اکثر سال ها هنگام تحویل سال ایران نیستم 
چون جلســات اى اف ســى معمولا آخرین روزهاى سال 
برگزار مى شود. زمانى که دلار ارزان بود و براى حضور در 
جلسات به مالزى مى رفتم، همه در خیابان ایرانى بودند و 
عید را به هم تبریک مى گفتند اما الان کمتر شده ولى باز 

هم ایرانى ها در مالزى هستند. 
 با خانواده به سفر مى روید؟

در این ســال ها خیلى کم پیش آمده که بــا خانواده به 
ســفر برویم اما شاید عید 2، 3 روز با هم به کیش برویم. 
شمال را خودم بیشتر دوست دارم اما در نوروز کمى شلوغ 

مى شود. 
 براى خانواده چقدر وقت مى گذارید؟

همیشه شــب ها تا صبح براى خانواده وقت مى گذارم(با 
خنده). پسر بزرگترم (محسن) و دخترم ازدواج کرده اند. با 
احسان هم زیاد کارى نداریم و معمولا با همسرم هستم. 
به هر حال خانواده را دوســت دارم و معمولا پنج شــنبه 
و جمعه براى شــان وقت مى گذارم. گاهى اوقات هم اروپا 

مى رویم اما نوروز همیشه کارم زیاد است. 
 به بازنشستگى فکر مى کنید؟

خیلى وقت است که بازنشست شده ام. 
 منظــور کنار رفتن از ســمت هاى مدیریتى در 

فوتبال بود. 
خیــر به این موضوع فکر نمى کنم اما دوســت دارم کارم 
را در فوتبــال کم کنم. هر موقع از تــوان افتادم و قدرت 
بدنى نداشتم بازنشست مى شــوم اما باید بگویم یکى از 

برنامه هاى شخصى ام که همیشه پابرجا بوده، ورزش است. 
هفتــه اى 4، 5 روز در مجموعه ورزشــى انقلاب تمرین 
مى کنم. مى خواهم فوتســال را هم در این 2، 3 سالى که 
در فدراسیون هســتم به سر و سامانى برسانم تا شکل و 

شخصیت خودش را پیدا کند. 
 شــما در دوران ریاستتان سابقه رفتن به زندان 

اوین را هم داشتید. 
بله فقط یک صبح تــا عصر آنجا بودم. به هر حال رئیس 
بودن در فدراسیون فوتبال این مشکلات را هم دارد. ما با 
مدیران بالادستى مختلفى کار مى کنیم که هر کدام هم 
ســلیقه هاى مختلفى دارند. ما هم سعى مى کردیم که با 

ساز کسى نرقصیم. 
 منظورتان از بالادستى همان سیاسیون هستند؟

بله از افراد سیاسى هم بودند، مثل وزیر وقت ورزش. آن ها 
هم نقطه نظرى داشــتند که شاید بعضى از نظراتشان را 
اجرا نمى کردیم. آن ها هم ناراحت مى شدند و مسائلى براى 

ما ایجاد مى شد. 
 دقیقا چه خواسته هایى از شما داشتند؟

به هر حال وقتى آن وزیر آمد، مى خواســت نقطه نظرات 
خــودش را در فوتبال اعمال کند. من هم آدمى هســتم 
که اگر وزیر و بالادســتى ام چیــزى بخواهد، تابعم اما به 
شرطى که با قوانین ما در تضاد نباشد. یک سرى امکانات، 
ورزشــگاه و بودجه دست وزیر است. وقتى ما یک سرى از 
حرف هایشان را گوش نمى کردیم، بودجه نمى داد. جالب 
اســت بدانید یک ســال از وزارت ورزش به ما بودجه اى 
ندادند. نگاه نمى کرد کــه فوتبال زمین مى خورد و فقط 
مى گفت تا زمانى که کفاشــیان است، بودجه نمى دهم. 
تمام تمرکــزش را هم روى فوتبال گذاشــته بود تا من 

رئیس فدراسیون فوتبال نباشم. 
 پــس این که مى گفتنــد وزارت ورزش و برخى 
نهادها، جلوى ثبت نام شــما در انتخابات ریاست 

فدراسیون را گرفتند، درست بود؟
خیر! خودم تصمیم گرفتم که جلو نیایم چون دیدم ادامه 
این وضعیت به نفع فوتبال نیست. این که وزیر کارى بخواهد 
و من انجام ندهم به معنى سرکش شدن است. من سرکش 
شدم و دیدم به نفع فوتبال نیست که کاندیدا شوم. خودم 
هم واقعا خســته شــده بودم. به هر حال کسى که آماده 
گرفتن پستى مى شود باید انگیزه و انرژى کامل را داشته 
باشــد. وقتى بعد از 8 سال و نیم این همه فشار را تحمل 
کردم، گفتم کنار بروم تا کس دیگرى بیاید. منتهى کسى 
بیاید که با هم، همفکر باشیم و من هم بتوانم کمکش کنم 
تا سیستم جلو برود اما فشــارهاى وزیر هم بى تاثیر نبود 
و باعث شــد من دیگر علاقه اى براى ماندن نداشته باشم. 

این که بخواهند مانع بگذارند خیر، هیچ مانعى نبود. 
 در حال حاضر مهدى تاج، برعکس شــما رابطه 

بسیار نزدیکى با وزارت ورزش و جوانان دارد. 
باید هم رابطه نزدیک باشــد. این به نفع فوتبال است که 
رابطه ما با وزارت ورزش و مقامات بالا خوب باشد. خودم 
هم در زمان رئیس هاى مختلف مثل سعیدلو، على آبادى 
و عباسى ســعى مى کردم تعامل خوبى داشته باشیم اما 

بالاخره آن ها هم هجمه و فشــارى از ســوى مجلس یا 
مقامات بالا مى بینند. ما هم باید به آن ها کمک کنیم ولى 
حرف هاى آن ها هم باید منطق داشته باشد. من نمى توانم 
خلاف اساسنامه جلو بروم. این که مى گویند حسن را بردار، 
حسین را بگذار. چرا باید این کار را کنم؟ اگر حسن ایراد 
دارد، ایرادش را بگویید. اگر ندارد، پس مى خواهید کسى 
را بیاورید و کم کم کار آنجا را به دســت بگیرید. من زیر 
بار این ها نمى رفتم. اما اگر مى گفتند این آدم به این دلیل 
باید باشــد، ما هم مى گفتیم بســم ا...، بیاید. یک سال به 
آقاى نبى فشار آوردند و ما هم گفتیم آقاى نبى! شما برو. 
سپس آقاى اســدى آمد. چند نفر دیگر را معرفى کردند 

اما نپذیرفتیم. 
 پس تایید مى کنید که اسدى هم پیشنهاد خود 

وزارت ورزش بود؟
بله. دکتر اسدى هم با ما خیلى هماهنگ کار مى کرد. البته 
ابتــدا 2، 3 نفر دیگر را معرفــى کرده بودند اما زیر بارش 

نرفتیم. بالاخره بر سر دکتر اسدى به تفاهم رسیدیم.
 الان هم گفته مى شــود ســاکت را مى خواهند 

بردارند، شما تایید مى کنید؟
نه من در جریانش نیستم. 

 به نظر شما حضور محمدرضا ساکت در مناظره با 
على کریمى درست بود؟

نظر خاصى ندارم. 
 جزییات قرارداد کى روش اخیرا حاشیه ساز شده 
اســت. زمانى که شــما این قرارداد را مى بستید، 

نهادهاى نظارتى آن را بررسى کردند؟
بله مطمئن باشــید کارشناس هاى حقوقى این قرارداد را 
بررسى کردند و گفتند قرارداد خوبى است. ما هم بستیم 

و اجرا کردیم. 
برخى ایرادها به اجراى قرارداد مطرح مى شود.   
مثل مرخصى هاى بیش از حدى که کى روش مى رود. 
به هر حال در اجرا شــرایطى پیــش مى آید که ناچار 
مى شــویم خارج از قرارداد با کــى روش تفاهم کنیم. 
مثلا برخــى اوقات او مرخصى نــدارد اما یک ماه هم 
بیکار اســت و ما اجازه مى دهیم برود. بنابراین رئیس 
فدراسیون تشخیص مى دهد که اگر برود، عیبى ندارد 

و هیچ اتفاقى نمى افتد اما این تفاهم ها هیچ گاه به تیم 
لطمه نزده است. 

 رقــم بالاى قــرارداد و جزییاتــى مثل هزینه 
دندانپزشــکى، خشک شــویى و... نیز انتقادهاى 

زیادى در پى داشته است. 
رقم این هزینه ها جزیى اســت که خیلى زیاد نمى شود. 
رقم قرارداد و نرخ کى روش هم از اول همین بوده است. 

 اگر در حال حاضر رئیس فدراســیون بودید، با 
کى روش تمدید مى کردید؟

باید ابتدا موانع را بسنجیم و ببینیم شرایط او و فدراسیون 
چگونه است و بعد قرارداد ببندیم. 

پس قاطعانه نمى توانیــد بگویید که به تمدید   
قرارداد با کى روش تمایل دارید. 

خیر قاطعانه نمى توانم بگویم چون باید شرایط را ببینیم. 
زمانى که من رئیس فدراســیون بودم 2، 3 بار تا آستانه 
فسخ با آقاى کى روش پیش رفتیم اما شرایط تطبیق پیدا 
کرد. از کارش هم راضى بودیم و براى ادامه همکارى اگر 
من رئیس فدراسیون بودم، ابتدا با هم مذاکره مى کردیم 
و اگر به توافق مى رســیدیم هیئت رئیسه را براى تمدید 

قرارداد قانع مى کردم. 
 یکى از چالش هاى اصلى فدراسیون فوتبال بعد از 
اتمام قرارداد کى روش، فاصله کم بین جام جهانى با 

دوره بعدى جام ملت هاى آسیاست. 
بله ما 3، 4 ماه بیشــتر زمان نداریــم. در هر صورت اگر 
بخواهیم مربى جدید انتخاب کنیم، باید از جایى شــروع 
کنیم چون بعــد از جام ملت ها نیز مقدماتى جام جهانى 
شــروع مى شود. بنابراین باید مذاکرات با کى روش از الان 
شــروع شود تا به نتیجه برسد و تصمیم بگیرند. شما تیم 
ملى استرالیا را نگاه کنید، استرالیا با سرمربى قبلى خود 
بــه جام جهانى مى رود اما از الان ســرمربى بعدى اش را 

مشخص کرده است. 
 ازبکســتانى ها نیز مدعى شده اند با کى روش به 

توافق رسیده اند. 
آن خبر که شــایعه اســت اما اســترالیا با ســرمربى 
جدیدش بســته اســت. منظــورم این اســت ما باید 

دوراندیشى داشته باشیم. 

جپاروف استقلال را به سپاهان ترجیح مى دهددر زمان ریاستم 2، 3 بار تا آستانه فسخ با آقاى کى روش پیش رفتیم 
ســرور جپاروف در شرایط  مساوى استقلال را به ســپاهان ترجیح مى دهد مگر آن که پیشنهاد مالى 
اصفهانى ها واقعا بهتر باشــد. جپاروف ســابقه بازى در ســپاهان را دارد و تیم اصفهانــى دوباره او را 
مى خواهد اما این هافبک 35 ساله و خلاق ازبکستانى استقلال را به سپاهان ترجیح مى دهد. در خبرها 

آمده بود که سپاهانى ها قصد دارند از بین جپاروف و مسلمان یکى را براى فصل آینده جذب کنند. 

استقلال براى شفر پول دارد
شاید خیلى ها فکر کنند اســتقلال و پرسپولیس مشکلات عدیده مالى دارند ولى اوضاع آنقدرها هم 
که وانمود مى شــود وخیم نیست و حتى اگر بدهى هاى انباشــته قبلى را فاکتور بگیریم باید بگوییم 
اوضاع آن ها خوب هم است. مثلا امسال استقلال هر مربى و بازیکنى را که اراده کرد خرید و مشکلى 
نداشــت. در حال حاضر هم آن ها براى تمدید قرارداد با شفر مشکل خاصى ندارند و احتمالا قرارداد 

مرد آلمانى تمدید خواهد شد. 

طارمى سوژه پرسپولیسى ها
فرصت طلایى که مهدى طارمى مقابل نماینده عربســتان هدر داد، نه تنها مربیان الغرافه و گزارشگر 
عرب بازى را شــوکه کرد که حتى همبازیان ســابقش در پرسپولیس را هم که همان شب با الوصل 
بازى داشتند حیرت زده کرد. البته طارمى در همان بازى گل زد ولى توپى که او گل نکرد از آن دست 

کارهایى است که فقط از عهده خودش و آرش برهانى برمى آمد!

نظر سپاهان در مورد مسلمان عوض شد
سپاهانى ها که تا 2، 3 هفته پیش رسما مى گفتند مسلمان را مى خواهند حالا ادبیاتشان عوض شده 
و جور دیگرى حرف مى زدند. جالب این که یکى از مسئولان سپاهان با قاطعیت هر چه تمام تر گفته 
بود ما مسلمان را نمى خواهیم اما حالا همان مسئول مى گوید ما در پست او نیاز به یک بازیکن جدید 

داریم و باید ببینیم در آینده چه اتفاقاتى رخ مى دهد!

بدون ویرایش جهت اطلاع کفاشیان: من سرکش شدم و 
این به نفع فوتبال نبود!

حضور پررنگ معاون سابق وزارت ورزش در کمیته ملى المپیک 
شائبه هایى را در خصوص تغییرات در ساختمان سئول به وجود 
آورده است. به گزارش فارس، حضور نصرا... سجادى در کمیته 
ملى المپیــک به عنوان سرپرســت کاروان ایران در بازى هاى 
آسیایى جاکارتا بى تردید یکى از تصمیمات مهم صالحى امیرى 
به شــمار مى رود. رفاقت دیرینه رضــا صالحى امیرى و نصرا... 
سجادى به خیلى ســال ها پیش برمى گردد. صالحى امیرى در 
مرداد سال 1392 از سوى رئیس جمهورى به عنوان سرپرست 
وزارت ورزش و جوانان معرفى شد. وى در نخستین گام نصرا... 
ســجادى را به عنوان معاون حرفــه اى و قهرمانى انتخاب کرد 
و حتــى با وجود عــدم راى اعتماد از مجلس بــه عنوان وزیر 
پیشــنهادى ورزش و باوجود اختلاف محمــود گودرزى وزیر 
ورزش و جوانــان با ســجادى، ســجادى همچنــان به عنوان 
معــاون به کار خــود ادامه داد تا این که ســلطانى فر به عنوان 
وزیر ورزش دســت به تغییرات زد. بعد از این که زمزمه حضور 

صالحى امیرى در انتخابات کمیته ملى المپیک به عنوان رئیس 
شــنیده شد، شایعه حضور نصرا... ســجادى هم به عنوان دبیر 
کل بــه گوش مى رســید هر چند این موضوع مطرح شــد که 
کمیته ملى المپیک و وزارت ورزش براى معرفى ســجادى به 
عنوان کارشــناس خبــره به جمع بندى نرســیده اند. بعد از به 
قدرت رســیدن صالحى امیرى در کمیتــه ملى المپیک زمزمه 
تغییرات به گوش رســید. وى در نخستین قدم نصرا... سجادى 
را به عنوان سرپرست کاروان اعزامى ایران به بازى هاى آسیایى 
2018 معرفــى کرد که پیش از این اصغــر رحیمى با تصویب 
هیئت اجرایى دوره قبل این پست را بر عهده داشت و البته بعد 
از عدم معرفى اش به عنوان کارشــناس خبره از مسئولیت خود 
اســتعفا کرد. نصرا... سجادى که خود سابقه دبیرکلى کمیته و 
سرپرستى کاروان هاى ایران در بازى هاى آسیایى و المپیک را 
در کارنامه دارد به عنوان مشــاور عالــى صالحى امیرى معرفى 
شد. سجادى در بیشــتر برنامه ها، بازدیدها و جلسات در کنار 

صالحى امیرى حضور داشــت که مى توان به حضور پررنگ وى 
در دیدار با رئیس فدراسیون جهانى سه گانه و همینطور بازدید 
از فدراسیون هندبال اشاره کرد. (در این بازدیدها مى توان جاى 
خالى دبیــرکل را به وضوح دید.) صالحى امیرى در دومین گام 
براى نشان دادن اعتماد و اعتقاد خود به سجادى، حکم مشاور 
عالى به او اعطا کرد تا مشــخص شــود که سجادى در کمیته 
ملى المپیک نقشــى فراتر از سرپرســت کاروان خواهد داشت. 
شنیده هایى که مبنى بر بازنگرى اساسنامه کمیته ملى المپیک 
وجود دارد نشــان از این دارد که صالحى امیرى به دنبال دادن 
قدرت اجرایى به معاون ســابق خود است تا از تجربیات وى در 
ورزش بهره بگیرد. نصرا... سجادى حالا در کمیته ملى المپیک 
نقشــى فراتر از یک سرپرست کاروان دارد و به نظر مى رسد با 
اصلاح اساسنامه کمیته در آینده شاهد تغییراتى در ساختمان 
سئول باشیم. تغییراتى که نقشى فراتر از سرپرست کاروان و یا 

مشاور عالى براى سجادى خواهد بود. 

 تغییرات در سئول رقم مى خورد؟
سجادى فراتر از مشاور و سرپرست کاروان

خبرى از جرایم داربى نشد
قرار بود بعد از داربى پایتخت جرایم انضباطى مربوط 
به این بازى اعلام شــود. حتى شایعه شده بود شجاع 
خلیل زاده به خاطر صحبت هایــى که کرده یکى، دو 
جلســه محروم مى شــود اما این اتفــاق رخ نداد و با 
گذشــت بیش از 2 هفته از داربى حکمى صادر نشده 
است. البته شاید کمیته انضباطى هنوز فرصت نکرده 

به ماجراهاى داربى ورود کند. 
کى روش تخفیف مى دهد؟!

یکى از مسئولان فدراسیون گفته بود قرارداد کى روش 
را تا سال 2019 تمدید مى کنیم. شنیدیم فدراسیون 
براى حفظ کى روش مشــکل مالى دارد و باید دید آیا 
کارلوس از مواضع مالى خــود پایین مى آید یا نه؟ او 
فعلا از انتشار مبلغ قراردادش شاکى است و احساس 
مى کند جریانى از داخل فدراسیون یک سرى اطلاعات 

را علیه او بیرون مى دهند و رسانه اى مى کنند. 
مخالفت کى روش با درخواست 

استقلالى ها
استقلالى ها درخواست داده اند ملى پوشانشان در بازى 
دوســتانه 7 فروردین با الجزایر شرکت نکنند تا براى 
بازى 9 فروردین با نفت تهران آمادگى داشته باشند. 
البته کارلوس کى روش به شــدت مخالف این قضیه 
است و عقیده دارد در تمام بازى هاى دوستانه (حتى 
مقابل سیرالئون) باید تمام نفراتش را در اختیار داشته 

باشد و آن ها را محک بزند. 


